
اقتصاد کیش-  رئیس شورای اسلامی شهر بندرعباس گفت: در خصوص هزینه های 
تیم فوتبال شهرداری، پیام های متعددی از سوی شهروندان ارسال شده است که در این 

راستا باید شفاف سازی شود. 
فاطمه جراره در چهل وچهارمین جلسه رسمی شورای اسلامی شهر بندرعباس، ضمن 
قدردانی از ورود شهرداری به عرصه ورزشی و فعالیت های مرتبط با این حوزه، اظهار 
کرد: در خصوص هزینه های تیم فوتبال شهرداری تماس و پیام های متعددی از سوی 
شهروندان وجود دارد که به دنبال کسب اطلاع از میزان هزینه کرد برای این تیم هستند.

وی افزود: شــهرداری بندرعباس در فصل گذشته در لیگ دسته دوم فعالیت داشت 
که با توجه به مصاحبه های اخیر مسئولان شهرداری، به رغم صرف هزینه ۱۰ الی ۱۲ 
میلیاردی، از صعود به لیگ یک باز ماند و با توجه به اطلاعات به دست آمده، تیم های 
حاضر در این لیگ همچون چوکای تالش، ون پارس اصفهان و بندر شهید عامری با 
بودجه به مراتب پایین تر توانستند مجوز صعود به لیگ یک فوتبال کشور را به دست 

بیاورند.
رئیس شورای اسلامی شهر بندرعباس ادامه داد: به رغم بودجه مصوب شورای اسلامی 
شهر به مبلغ شش میلیارد و ۳۰۰ میلیون تومان، شهرداری اقدام به هزینه به مراتب بیشتر 
از آنچه در بودجه پیش بینی شده بود، کرده است که این صرف هزینه های زیاد باعث 
دغدغه و پرســش شــهروندان در تماس ها و حتی برخی از اعضای شورای اسلامی 

شهر شده است.
وی خاطرنشــان کرد: شورای ششم مخالف شور و نشاط اجتماعی نیست، اما برای 
هزینه ها ضمن کنترل و نظارت دقیق باید سقف معقولی در نظر گرفته شود چرا که بدون 
ایجاد سقف مشخص و نبود شفافیت باعث ریخت و پاش در این زمینه خواهد شد و 

این موضوع مورد قبول اعضای شورای اسلامی شهر و مردم نخواهد بود.
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مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی هرمزگان:

رسانه ها مطالبات مردم را به صورت حرفه ای 
پیگیری کنند

اســماعیل جهانگیری در دیدار با سرپرســت جدید 
خبرگــزاری جمهوری اســلامی هرمــزگان افزود: 
گفتمان سازی، ارتباط بیشتر با بدنه جامعه و بیان منطقی 
و حرفه ای خواســته ها و مشکلات مردم از مواردی 
اســت که انتظار می رود در دوره مدیریتی جدید ایرنا 

بیشتر به آن توجه شود.
جهانگیری تعامل با مسئولان ، نمایده ولی فقیه در استان 
و ائمه جمعه شهرستان ها ، همکاری با نخبگان اطلاع 
رسانی، بسیج رسانه و دیگر بخش های تاثیرگذار را از 
دیگر مواردی دانست که تضمین کننده موفقیت بیشتر 

ایرنا به عنوان رسانه نظام است.
مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی تصریح کرد: جایگاه 
ایرنا به عنوان بازوی مشورت رسانه ای دولت مردمی و 
همچنین نهاد نیروساز برای جبهه انقلاب نیز باید مورد 

توجه جدی قرار گیرد.
سرپرست ایرنا در هرمزگان نیز اظهار داشت: خبرنگاران 
ایرنا در اســتان همچون سایر اصحاب رسانه، خود را 
سربازان خط مقدم جنگ رسانه ای با بدخواهان نظام 
می داننــد و در دولت مردمــی از توان خود برای بیان 
دستاوردهای دولت و رفع مشکلات مردم بهره خواهد 

گرفت.
کمیل بهشتیان ادامه داد: ایرنا به عنوان رسانه نظام در این 
برهه نیز با استفاده از نیروهای خبره خود در استان نقش 

آفرینی در فضای مجازی را مورد توجه قرار می دهد.
وی از آمادگــی ایرنا برای تدوین و اجرای برنامه های 
جدید رســانه ای در اســتان خبر داد و گفت: یکی از 
برنامه ها، راه اندازی تور راهیان پیشرفت برای حضور 
رسانه ها در صنایع بزرگ و مهم استان و بیان امیدوارانه 

تاثیر مثبت این صنایع در سطح ملی و محلی است.

        اقتصاد کیش -   مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی هرمزگان با بیان اینکه رسانه ها مطالبات مردم را به صورت حرفه ای پیگیری کنند 
گفت: ایرنای هرمزگان با توجه به جایگاه و توانمندی تخصصی خود موتور پیشران رسانه های استان و محور اصلی امیدآفرینی است.

اجراء پروژه های توسعه دریایی و تجهیزات 
بندری در بندر شهید رجایی بندرعباس 

اقتصاد کیش- مدیرکل بنادر و دریانوردی هرمزگان ایجاد طرح های توسعه دریایی، 
خشکی و تجهیزات بندری در طرح جامع بندر شهید رجایی را تشریح کرد و گفت: در 
قالب این طرح جامع، پروژه های مختلفی از جمله احداث اسکله های نفتی و خدماتی 
و سیلوی ترانزیت غلات با ظرفیت ۱۰۰هزار تن احداث می شود.   علی رضا محمدی 
کرجی ران  در تشریح مطالعات طرح جامع بندر شهید رجایی اظهار داشت: در اجرای 
این طرح مطالعاتی تاکنون پروژه های متعددی در زمینه سرمایه گذاری، توسعه دریایی، 

خشکی و تجهیزات بندری تعریف شده است. 
وی با اشاره به مطالعات انجام شده در طرح جامع بندر شهید رجایی بیان داشت: درحوزه 
دریایی، احداث اسکله های نفتی و خدماتی جدید، توسعه کانال دسترسی و حوضچه 
گردش غربی و در بخش بندری نیز طرح هایی از جمله توسعه کریدورهای خطوط 
لوله نفتی، احداث سیلوی ترانزیت غلات با ظرفیت ۱۰۰هزار تن، احداث ترمینال های 
سه کانتینری، گاز مایع، مکانیزه و اسکله های فله و توسعه فاز یک اراضی لجستیک 

صنعتی بندری تعریف شده است. 
مدیرکل بنادر و دریانوردی هرمزگان به آنچه در راستای تعمیم و گسترش فعالیت های 
ریلی در مطالعه طرح جامع بندر شهید رجایی پرداخته شده نیز اشاره کرد و اظهار داشت: 
در این طرح ها به توسعه مختلف فعالیت های ریلی در ابعاد متعدد مانند اصلاح خطوط 
ریلی موجود در شرق بندر شهیدرجایی، توسعه ایستگاه ریلی شرق بندر برای نفت 
و محصولات فولادی، اصلاح خطوط ریلی ترمینال کالای عمومی، احداث ایستگاه 
ریلی ترمینال ۲ کانتینری با ۶ خط اصلاح خطوط ریلی موجود در شمال غرب بندر، 
احداث ایستگاه ریلی ترمینال فله معدنی با چهار خط و خطوط دسترسی به آن پرداخته 

شده است. 
محمدی کرجی ران، ایجاد پل روگذر بر روی خطوط راه آهن به منظور کاهش تداخلات 
حرکتی بر روی مسیر R۴، ایجاد پل روگذر بر روی بزرگراه به منظور دسترسی بین دو 
منطقه گمرکی از اراضی پشتیبانی به غرب اراضی ۲ هزار و ۴۰۰ هکتاری برای بخش 
جاده ای را از دیگر مطالعات به انجام رسیده در طرح جامع بندر شهید رجایی عنوان کرد. 
مدیر منطقه ویژه اقتصادی بندر شهید رجایی، لازمه انجام این طرح های توسعه ای مهم 

را مستلزم عواملی نظیر رشد اقتصادی بندر و تامین منابع مالی لازم برشمرد. 
گفتنی است؛ بندر شهید رجایی با برخورداری از چهار هزار و ۵۱۰ متر مساحت، ۲ هزار 
و ۶۵۰ متر موج شکن، ۱۲۴ میلیون تنُ ظرفیت انبار و محوطه و ۱۷۰ میلیون تن ظرفیت 
دسترسی دریایی، ۳۲ پست و ۱۲ پست اسکله نفتی)خلیج فارس( یکی از مهم ترین 

کریدورهای ترانزیتی بین المللی دنیا قلمداد می شود.

مدیرکل بنادر و دریانوردی هرمزگان اعلام کرد؛
هزینه های فرهنگی و ورزشی باید  

شفاف سازی شود 

رئیس شورای اسلامی شهر بندرعباس :

بررسی مشکلات  شرکت های سرویس 
مدارس با رئیس سازمان حمل و نقل 

شهرداری بندر عباس

اقتصاد کیش-    رئیس ســازمان مدیریت حمل و نقل بار و مســافر شــهرداری 
بندرعباس، از برگزاری نشست و هماهنگی با شرکت های حمل و نقل دانش آموزی 

برای سال تحصیلی پیش رو خبر داد.
به گزارش  اقتصاد کیش  عمار زاهدی، در این نشســت اظهار داشــت: در راستای 
اجرای مصوبات کارگروه ماده ۱۸ مدیریت حمل و نقل دانش آموزان و جلسه شورای 
ترافیک اســتان، و با هدف ایجاد نظم و انسجام بیشتر در ارائه خدمات حمل ونقلی 
دانش آموزان این جلسه با نمایندگان شرکت های حمل و نقل دانش آموزی برگزار 

شد.
وی افزود: از انجایی که حفظ سلامت و امنیت سفر در رفت و برگشت دانش آموزان 
به مدرســه بسیار حائز اهمیت اســت، لذا شرکت های سرویس مدارس مکلف به 

رعایت الزامات بر اساس دستورالعمل های اجرایی می باشند.
زاهدی با بیان اینکه وظیفه حمل و نقل صحیح و سلامت دانش آموزان از آن جهت 
اهمیت دارد که خانواده ها ارزشــمندترین سرمایه های خود یعنی فرزندانشان را به 
ما می سپارند، در ادامه تصریح کرد: شرکت ها باید در جذب و بکارگیری رانندگان 
متقاضی سرویس مدارس دقت لازم را داشته و در گزینش آنها حداکثر حساسیت 

را مد نظر قرار دهند.
وی  افــزود: از اولیاء تقاضا داریم در صورت نیاز به ســرویس ایاب و ذهاب برای 
فرزندان خود از طریق مدرسه اقدام به نام نویسی کنند تا به شرکت و راننده مطمئن 

ارجاع داده شوند. 
رئیس ســازمان حمل و نقل شــهرداری عنوان کرد: رانندگانی که قصد فعالیت در 
سرویس مدارس را دارند جهت ثبت نام در ابتدا به شرکت های مجاز و مورد تایید 

سازمان) که اسامی آنها متعاقبا اعلام خواهد شد( مراجعه کنند.
گفتنی اســت؛ در این جلسه نمایندگان شــرکت های حمل و نقل دانش اموزی و 
مسئولین مربوطه در سازمان نقطه نظرات خود را پیرامون ارائه خدمات مطلوب به 

دانش آموزان ارائه دادند.

مهلت ثبت نام علمی کاربردی 
جهاددانشگاهی هرمزگان تمدید شد

اقتصاد کیش- رئیس مرکز علمی کاربردی جهاددانشــگاهی استان هرمزگان با بیان 
اینکه مهلت ثبت نام در علمی کاربردی جهاددانشگاهی هرمزگان تمدید شد، گفت: 
تاریخ بازگشایی ثبت نام برای پذیرش دوره های کاردانی و کارشناسی دانشگاه جامع 

علمی کاربردی اعلام شد. 
دکتر بیژن خشنود با اعلام این خبر افزود: بازگشایی ثبت نام  دوره های کاردانی فنی، 
کاردانی حرفه ای، مهندسی فناوری و کارشناسی حرفه ای ناپیوسته برای پذیرش مهرماه 
سال ۱۴۰۱ از روز سه شنبه اول شهریور تا جمعه چهارم شهریور ماه سال جاری انجام 

می شود.
وی  در ادامه اظهار کرد: با توجه به پیگیری های صورت پذیرفته از سازمان سنجش 
آمــوزش کشــور، امکان ثبت نام برای آن دســته از متقاضیانی  کــه تاکنون موفق به 
ثبت نام در دوره های کاردانی فنی، کاردانی حرفه ای، مهندســی فناوری و کارشناسی 
حرفه ای ناپیوسته نظام آموزش مهارتی مهرماه ۱۴۰۱ دانشگاه جامع علمی کاربردی 

جهاددانشگاهی استان هرمزگان نشده اند، فراهم شد. 
رئیس مرکز علمی کاربردی جهاددانشــگاهی اســتان هرمــزگان تصریح کرد: 
علاقمندان برای آشــنایی بیشــتر و مطالعه دفترچه راهنما و اطلاع از رشته های 
تحصیلی دوره های مذکور و ثبت نام  می توانند به سایت سازمان سنجش به آدرس 
www.sanjesh.org و یا ســایت دانشــگاه جامع علمی کاربردی به آدرس 

www.uast.ac.ir   مراجعه کنند.
خشــنود در خاتمه خاطرنشــان کرد: متقاضیانی که قبلاً ثبت نام خود را تکمیل و 
کدرهگیری دریافت کرده اند در صورت تمایل می توانند در مهلت فوق نســبت به 

مشاهده و ویرایش اطلاعات ثبت نامی خود اقدام کنند.

با حضور استاندار هرمزگان صورت گرفت؛

آغاز طرح نهضت ملی مسکن در شهرستان  میناب 
اقتصاد کیش-  طرح نهضت ملی مسکن شهرستان 
مینــاب با هدف احــداث یکهــزار و ۶۲۳ واحد 
مســکونی در زمینی به مساحت ۲۰.۵ هکتار امروز 

جمعه با حضور استاندار هرمزگان آغاز شد. 
اســتاندار هرمزگان در آیین آغاز عملیات اجرایی 
نهضت ملی مســکن میناب با بیان اینکه در سراسر 
اســتان ۹۲ هزار نفر در ایــن طرح ثبت نام کرده اند، 
اظهار داشت: ۲۲  هزار نفر از ثبت نام  کنندگان واجد 
شرایط شناخته شده اند و از این بین ساخت ۱۵ هزار 

واحد مسکونی در سراسر استان آغاز شده است.
مهدی دوستی افزود: خوشــبختانه برای واجدین 
شــرایط طــرح نهضت ملی مســکن در اســتان 
محدودیــت  زمین وجود ندارد و بــه هر میزان که 
مردم ثبت نام کنند آمادگی واگذاری زمین و احداث 

مسکن وجود دارد.
وی با تاکید بر اینکه در طرح نهضت ملی مســکن 
زمین به صورت رایگان به مردم واگذار می شــود؛ 
عنوان کرد: ۴۰۰ میلیون ریال هزینه ای که در ابتدای 
اجرای طرح از مردم اخذ می شود ضمانتی برای این 
اســت که مردم به طور حتم ســاخت و ساز را آغاز 
کنند و اصل مبلغ بعد از آغاز ساخت و ساز به مردم 
بازگردانده می شود و این مبلغ در واقع پول مشارکت 

در ساخت منازل است.
استاندار هرمزگان ادامه داد: مدل برای اجرای طرح 
نهضت ملی مســکن در بیشتر شــهرهای استان به 
جز شــهر بندرعباس، این است که زمین به صورت 

قطعه بندی به مردم واگذار می شود و آن ها خودشان 
مستقیم در امر ساخت و ساز دخیل می شوند، ضمن 
اینکه در این طرح تمامی کاربری ها اعم از فضاهای 
آموزشــی، تفریحی، فضای سبز و زیرساخت های 

مورد نیاز نیز دیده شده است.
دوســتی خاطرنشان کرد: با توجه به اینکه در تامین 
فضاهای موردنیاز شــهرک های جدیدالاحداث، 
مجری خود دولت است و کار به صورتی پیمانکاری 
نیســت ما متعهد هستیم فضاها را به صورت کامل 
اجرا کنیم تا شــاهد آسیب هایی که در طرح مسکن 
مهر بودیم نباشــیم و با شــروع احداث مسکن بعد 
از اینکــه کارها به یک پیشــرفتی برســد احداث 

زیرساخت های مورد نیاز آغاز خواهد شد.
اســتاندار هرمزگان در ادامه به درخواســت اهالی 
شهرک المهدی)عج( میناب از دبستان دخترانه ظهور 
المهدی)عج( این شــهرک بازدید کرد و با توجه به 
مطالبه مردم مبنی بر کمبود فضای آموزشــی در این 
مدرسه دستور داد با بررسی کارشناسی اداره آموزش 
و پرورش در صورت نیاز فضای جدیدی برای توسعه 

مدرسه به این مجتمع آموزشی الحاق شود.
وی همچنین در جمع اهالی شهرک المهدی به مردم 
قول مســاعد داد تا با تامین اعتبار ۳۰ میلیارد ریالی 
در ســریع ترین زمان ممکن مشکل اسناد مالکیت 

ساکنان این شهرک حل و فصل شود.


